

材质:105克铜版纸/尺寸:65*80mm/要求:双面四色+风琴折 注意:印刷后图文需清晰可见,且同一物料编码必须保持色调一致(同物同色),若有问题请及时联系!!

正面

80.00 mm

65.00 mm

用户使用说明书

CB77WP

1 产品概述

高清镜头

1/4螺孔

麦克风

开关切换键

商务背夹

WiFi/DV模式切换键

TF卡槽

Type-C电源充电口

状态指示灯

扬声器

录像/暂停按钮

播放/暂停按钮

恢复出厂设置按钮

-2-

2 APP下载和注册

1 请在手机应用商城搜索“小鹰看看”下载APP,或者扫描以上二维码下载。

2 选择“现在注册”,输入账号、密码完成注册并登录。

-3-

3 添加设备到APP

1 打开APP,登录账号,点击右上角“+”,扫描机身二维码;

2 输入正确的WiFi密码;

-4-

4 指示灯说明

红灯	录像中红灯慢闪,录像暂停红灯常亮(不插卡红灯不亮)
蓝灯	开机启动蓝灯亮;初始化不到WiFi:蓝灯慢闪;
黄灯	充电过程中黄色指示灯亮,充满黄色指示灯熄灭
低电时	蓝色指示灯和绿色指示灯快速双闪
升级时	蓝色指示灯和绿色指示灯交替快速闪烁
复位时	蓝色指示灯和绿色指示灯交替慢速闪烁
隐藏指示灯时	蓝灯、红灯、绿灯都不亮
WiFi模式下	TF卡插入时红灯与蓝灯同时亮
DV模式下	录像中绿灯慢闪;不录像绿灯快闪

-5-

5 按键功能

1 开机:ON

2 关机:OFF

3 录像暂停/开启:按一次录像按键暂停或开启(默认开机录像、红灯慢闪)

4 播放/暂停:按按键一次播放,第二次暂停,依次循环

5 恢复出厂设置:长按RST按键5秒

6 WiFi/DV模式切换键:切换WiFi模式和DV模式

温馨提示

1 在使用本产品前,请确保您已经获得了被监控区域的合法授权,本产品的使用者应遵守相关法律法规,不得利用本产品进行任何违法行为,否则可能会涉及侵犯他人隐私的问题,本产品仅用于监控和保护使用者的家庭、公司、工厂财产及人身安全,不对使用者的行为负责,使用者应自行承担由此带来的一切法律责任。

2 设备不宜在车上使用(常温下使用45°以内)

3 本产品充电器输出电压不高于5V/1A,请勿使用快充头充电。

-6-

6 设备分享

1 进入摄像机“设置”-“分享”;

2 进行“二维码分享”。

-7-

7 开启云存储

1 在摄像头“设置”-“监控功能”,打开“移动侦测”-“云视频录像”。

-8-

8 工作模式选择

1 在摄像头“设置”-“工作模式”;切换工作模式。

-9-

封面

9 训鸟功能介绍

注:国内版本默认带内存卡出货,否则训鸟功能无法使用。

1 训鸟计划:可以设置训鸟的时间、音频、时长;

2 列表循环:可以选择音频播放方式;

3 音频列表:可以选择不同的音频。

-10-

10 训鸟自定义语音

1 打开音频列表--添加音频--选择录制方式;可以输入语音合成或者文本合成自定义音频。

-11-

1 Product Overview (Figure)

HD lens

1/4 Screw hole

MIC

ON/OFF

Back clip

WiFi/DV mode switch key

TF card slot

Type-C power interface

Indicator light

Speaker

Video/Pause button

Play/Pause button

Reset

-12-

2 App Download and Registration

1 Search for "O-KAM Pro" in App Store or Google Play, or scan the QR code to download the App.

2 Select "Register now", select your corresponding region, and enter your email address to complete the registration.

-13-

3 Add Devices

1 Open the App, log in the account, and click "+", scan the QR code on the camera;

2 Enter the correct WiFi password;

-14-

4 Indicator Light

Red light	The red light flashes slowly when the device is in recording. The red light is constantly on when the recording is paused. (If the TF card is not inserted, the red light will not light up.)
Blue light	The blue light is on after starting up the device. When it cannot initialize to WiFi, the blue light flashes slowly.
Yellow light	The yellow light is constantly on when the charging is in progress. The yellow light will go off when it is fully charged.
Low battery	The blue and green indicator lights flash quickly.
When upgrading	The blue and green indicator lights alternate and flash quickly.
When resetting	The blue and green indicator lights alternate and flash slowly.
After hiding indicator light	Blue, red, and green lights do not light up.
In WiFi mode	The green light flashes slowly during recording; When it is not recording, the green light flashes quickly.
In DV mode	

-15-

5 Button Function

1 To turn on the device

2 To turn off the device

3 Press once to pause or start video recording (By default, when the device is turned on, it will start recording with red light flashing slowly.)

4 Play/Pause: Press the button once to play, press the button twice to pause, and then press the button again to play

5 RST: Press for 5 seconds to restore factory settings

6 WiFi/DV mode switch key: Switch between WiFi mode and DV mode

Note

1 Before using the product, please ensure that you have obtained legal authorization for the monitored area. Users should abide by relevant laws and regulations and must not use this camera to conduct any illegal activities. Otherwise, it may involve issues of infringing on others' privacy. This product is only used to monitor and protect the user's home, company, factory property, and personal safety. The user is not responsible for their actions and shall bear all legal responsibilities arising therefrom.

2 The operating temperature of this product is within 45° and it is not suitable for use in cars.

3 The output voltage of the charger for this product should not exceed 5V/1A. Do not use fast charger for charging.

-16-

6 Device sharing

1 Click "System settings" -Share;

2 QR code sharing.

-17-

反面

3-05-02-007-4124